

Article XXV (1) of Protocol to the Convention on International Interests in Mobile Equipment on Matters Specific to Mining, Agriculture and Construction Equipment (Pretoria, 2019)

"Article XXV – Entry into force

1. This Protocol enters into force between the States which have deposited instruments referred to in sub-paragraph (a) on the later of:

- (a) the first day of the month following the expiration of three months after the date of the deposit of the fifth instrument of ratification, acceptance, approval or accession; and
- (b) the date of the deposit by the Supervisory Authority with the Depositary of a certificate confirming that the International Registry is fully operational."

Article XXV (1) du Protocole portant sur les questions spécifiques aux matériels d'équipement miniers, agricoles et de construction à la Convention relative aux garanties internationales portant sur des matériels d'équipement mobiles (Pretoria, 2019)

"Article XXV – Entrée en vigueur

1. Le présent Protocole entre en vigueur entre les Etats qui ont déposé les instruments visés à l'alinéa a) à la dernière des deux dates suivantes:

- (a) le premier jour du mois après l'expiration d'une période de trois mois à compter de la date du dépôt du cinquième instrument de ratification, d'acceptation, d'approbation ou d'adhésion; ou
- (b) la date du dépôt par l'Autorité de surveillance auprès du Dépositaire d'un certificat confirmant que le Registre international est pleinement opérationnel."